
Za @minvws.nl

) @minvws.nl]

To:

Cc:

From: )

Sent: Wed 11/18/2020 2:15:59 PM

Subject: RE: Q&A Covid debat

Received: Wed 11/18/2020 2:15:59 PM

Hi
>

Prima ik zou allen laatste bullit vervangen door Ik ben hierover in gesprek met partijen.

Wil je deze aanpassen en naar mailen.

van: INECEECEN)
Datum: woensdag 18 nov. 2020 2:37 PM

Aan:

Kopie:

Onderwerp: RE: Q&A Covid debat

Als het een procesantwoord moet worden, kom ik op het volgende:

I ed of], [o=Teld

976021

Zet jij het door?

Ik kom zo even terug op proces PBM.

Groet



976021

van:INCEECN)IE@ minvws.nl>

Verzonden: woensdag 18 november 2020 13:01

Aan:IEE<BE@minvws.nl>
Onderwerp: FW: Q&A Covid debat

Urgentie: Hoog

5.1.2e

Wil jij deze aanpassingen verwerken? En deze dan direct naar BEY sturen? Ik moet nl zo op pad.
Bedankt!

Groet,

Verzonden: woensdag 18 november 2020 12:20

) minvws.nl>; 5.1.2e )
@minvws.nl>

) EEF eminvws.ni>

Onderwerp: RE: Q&A Covid debat

Hi,

Mijn excuses in de snelheid had ik die Q&A niet gezien en beoordeeld.

Ik ga mee met EEE en vindt dat we deze anders moeten verwoorden, dazrnaast wordt hier een bredere doelgroep aangeduid
dan alleen de pgb-zorgverleners/budgethouders namelijk ook die van mantelzorgers en vrijwilligers.

Vanmorgen in CCT heb ik wel aangegeven dat deze preventieve inzet zo snel mogelijk geregeld moet zijn omdat we anders de

onderbouwing waarom een bepaalde groep niet gebruik kan maken van de regeling NGZ niet kunnen drooghouden. JERE zei

toen dat de financiering geen probleem was maar dat het zat op de logistiek en de afspraken daarover. Dus ben nu beetje spoor

kwijt.

Du graag twee acties:

1. Q&A aanpassen naar een proces Q&A;
2. Graag inzicht waar ligt nu nog welke actie en wanneer os deze gereed om dit issue opgelost te hebben.

Ik heb EEA®LRMook even meegenomen aangezien ik de Q&A's al naar hem had gezonden.

groet

minvws.nl|

Voor het maken van afspraken kunt u contact opnemen

me:IEEE
@ minvws.nl

u]

var:IEE) Bc inv n>
Verzonden: woensdag 18 november 2020 11:58

ominvws.n>;[IEGBENET« invws.ni>
@minvws.nl>



976021

Onderwerp: RE: Q&A Covid debat

Hoi allen,

Dit is een kip-ei ding: de preventieve inzet van pbm voor pgb zal er komen als we Zin gewoon volgen.
Voor dit jaar hebben we nog veel spullen klaar staan die hiervoor gebruikt kunnen worden en waarvan de distributie al betaald is.

Hoe dit in de komende periode bekostigd wordt is nog een punt van uitwerking, maar dat staat m.i. los van het uitspreken van de

intentie dat we dit voor pgb ook gaan regelen.

Of zie ik dat verkeerd?

Groet,

Van: minvws.n|>

Verzonden: woensdag 18 november 2020 11:22

@minvws.nl>; Dminvws.nl>

@minvws.nl>; @minvws.nl>;

[@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Q&A Covid debat

Urgentie: Hoog

De laatste bullit over PBM preventief in zetten aub uit de Q&A halen! Dat de minister voornemens is om dit ook mogelijk te

maken moeten we éérst met Financién bespreken, zoals ik gisteren ook aangaf in de stuurgroep en in het overleg over de pbm.
Het is niet wenselijk dat dit nu gezegd wordt.

Groet

Van: minvws.nl>

Verzonden: woensdag 18 november 2020 11:15

(@ minvws.nl>

D minvws.nl>; [@minvws.nl>; 5.1.2e

[@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Q&A Covid debat

Top,

Dank jullie wel.

groet

@ minvws.nl

n]

Voor het maken van afspraken kunt u contact opnemen

@minvws.nl

Van: minvws.nl>



976021

Verzonden: woensdag 18 november 2020 11:09

@minvws.nl>

@minvws.nl>;

(@
minvws.nl>

Onderwerp: Q&A Covid debat

voi IEEE

In de bijlage vindt je 5 Q&A's ter voorbereiding op het Covid-debat vanmiddag.
In principe staatBER aan de lat voor de vragen over de bonusregeling. Zij zal deze ook afstemmen met Ber mij. We zullen

je hierin meenemen.

De Q&A's over de Zvw zijn vanochtend afgestemd met En de PBM met [EE
Hoop dat we hiermee voldoende voorbereid zijn.

Groet,
5.1.2e


